
 
Moottoriurheilurata kiinteistölle 009-401-0018-0074 
 
Teknltk 06.09.2023 § 45  
  
 

Jokilaaksojen maastoautoilijat ry on lähestynyt Alavieskan kunnan 
teknisiä palveluita ja pyytänyt selvittämään, voisiko kiinteistölle 9-
401-18-74 rakentaa maastoautoiluun soveltuvan radan ja voisiko 
Alavieskan kunta vuokrata alueen määräajaksi maastoautoilijoiden 
käyttöön. 
 
Alueesta on tehty alustava aluesuunnitelma ja tarkoitus on hakea 
alueelle myös ympäristölupa toimintaa varten. Maapohjan vuokraus 
mahdollistaisi myös joidenkin avustusten hakemisen radan 
rakentamista varten. Alustava aluesuunnitelma on liitteenä. 
 
Kunnan tekniset palvelut on selvittänyt radan perustamista varten 
tarvittavia toimenpiteitä yhdessä ympäristövalvonnan kanssa sekä 
käynyt keskusteluja Jokilaaksojen maastoautoilijat ry:n kanssa. 
 
Alavieskan hallintosäännön mukaisesti tekninen lautakunta käyttää 
toimivaltaa ympäristöviranomaisena, mutta maankäytöstä vastaa 
kunnanhallitus. 
 
Kiinteistö 9-401-18-74 on yleiskaavassa määrätty teollisuusalueeksi, 
mutta esimerkiksi tiestöä ei alueelle ole vielä rakennettu. Kiinteistölle 
on tehty päätehakkuu, mutta uutta taimikkoa ei ole vielä istutettu. 
 
Ulkona olevalle moottoriradalle yhdistys tarvitsee 
käyttöoikeussopimuksen sekä ympäristöluvan. Alueen 
läheisyydessä ei ole pohjavesialuetta ja lähimpään asutukseen on 
matkaa noin 0,5 km. 
 

Esittelijä Tekninen johtaja Ossi Laakso 
 

Päätösehdotus Esitän, että lautakunta käy keskustelun asiasta ja ohjeistaa teknisiä 
palveluita asiassa. 
 

Päätös Valtuutettiin tekninen johtaja valmistelemaan asiaa eteenpäin. 
 
 
Khall 19.08.2024 § 148    
272/00.02.06/2023    
 

Jokilaaksojen maastoautoilijat ry:n edustajat kertovat kokouksessa 
moottoriurheiluradan hankkeesta. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Kari Pentti 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus käy keskustelua mahdollisen moottoriurheiluradan 
perustamisesta ja toiminnasta sekä merkitsee asian tiedoksi 
 



Päätös Merkitään pöytäkirjaan, että tekninen johtaja Ossi Laakso ja 
Jokilaaksojen maastoautoilijat ry:n edustaja kertoivat kokouksessa 
moottoriurheiluradan hankkeesta ja olivat läsnä kokouksessa 
pykälän käsittelyn ajan. Kunnanhallitus suhtautui asiaan 
myönteisesti ja merkitsi asian tiedoksi. 

 


